
 

 

Wensen en bedenkingen bij garantstelling Breedband door het college. 

Volgens bepalingen in de financiële verordening is het college bevoegd tot deze 

garantstelling. 

Dit besluit is naar de opvatting van de BPP echter zo ingrijpende qua gevolgen, dat de 

gemeenteraad zich openbaar dient uit te spreken over dit besluit voordat deze 

onomkeerbaar wordt. 

Wij verzoeken dan ook om dit besluit te agenderen voor een van de komende 

raadvergaderingen (dit zal nu blijkt op 17 april plaatsvinden). 

 

De volgende vragen heeft de BPP alvorens zij haar standpunt kan bepalen: 

 

Om in aanmerking te komen voor de provinciale garantie moet eea in 2019 gerealiseerd zijn: 

1. Is het mogelijk dat in 2019 Beemster 100% dekking heeft volgens NGA eisen? 

2. Is de telling van deelnemers nog actueel? 

3. Zijn er nieuwe aanmeldingen bekend? 

4. Zijn er afmeldingen bekend? 

In het plan wordt uitgegaan van glasvezelkabel leggen in de de wegberm en op 40 cm 

diepte: 

1. Is het reeel uit te gaan van kabels in wegbermen? Krijgt u daarvoor toestemming en 

is daarvoor ruimte? 

2. Is er sprake van een betrouwbare dienst  en stabiele bedrijfsvoering mogelijk met 

kabel op deze geringe diepte? 

Als het project is gerealiseerd is er dan sprake van een concurrerend aanbod breedband: 

1. Op basis waarvan een solvabel glasvezelbedrijf kan worden gegarandeerd. 

2. Is er sprake van dat op korte termijn (3 tot 5 jaar) mobiele telefoon een beter aanbod 

inclusief TV kan garanderen? 

3. Wanneer is de garantie, die een lening wordt, op zijn laatst terugbetaald? 

4. Wat zijn de kosten en dus garanties als het glasvezelbedrijf moet worden 

opgeheven? 

Op 10 april 2018 schriftelijk kenbaar gemaakt bij de griffier van Beemster.  

 

Fractie BPP 


